

SIR JOHN A. MACDONALD PRIZE

The Canadian Historical Association is pleased to announce its 2018 Sir John A. Macdonald Prize competition. Thanks to Manulife's support, the award, in the amount of \$5,000, will be presented by the Canadian Historical Association at its Annual Meeting that will be held at the University of Regina in May 2018 for the non-fiction work of Canadian history judged to have made the most significant contribution to an understanding of the Canadian past.

Publishers wishing to submit works (including e-books) with a 2017 imprint or, if not previously submitted, a 2016 imprint, should send one copy of each entry to each of the following jury members ***on or before December 31, 2017***. We recommend that publishers submit all the eligible titles they have published. The authors concerned are encouraged to check with their publishers to ensure their work has been submitted. Diaries, textbooks, edited collections of essays, translations, or books of documents are **not** eligible for consideration. A book can only be submitted to the Macdonald **OR** the Ferguson Prize; not both. As a rule of thumb: books containing more than 50% Canadian content should be submitted to the Macdonald prize, those with less than 50% to the Ferguson Prize.

<p>Gregory M.W. Kennedy (Chair) Institut d'études acadiennes Campus de Moncton Université de Moncton 18, avenue Antonine Maillet Moncton, NB E1A 3E9 gregory.kennedy@UMoncton.ca</p>	<p>Cynthia Comacchio Department of History Wilfrid Laurier University 75 University Avenue West Waterloo, ON N2L 3C5 ccomacchio@wlu.ca</p>
<p>Dominique Marquis Département d'histoire Université du Québec à Montréal C.P. 8888 Succ. Centre-Ville Montréal, Qc H3C 3P8 marquis.dominique@uqam.ca</p>	<p>Daniel Samson Department of History Brock University St Catharines, ON L2S 3A1 dsamson@brocku.ca</p>
<p>James Daschuk Faculty of Kinesiology and Health Studies University of Regina 3737 Wascana Parkway Regina, Saskatchewan S4S 0A2 James.Daschuk@uregina.ca</p>	<p>Catherine Gidney (Non-Voting) St. Thomas University Edmund Casey Hall Room 220 Fredericton, NB E3B 5G3 cgidney@stu.ca</p>

LE PRIX SIR-JOHN-A.-MACDONALD

La Société historique du Canada est heureuse d'annoncer la tenue du concours du prix Sir-John-A.-Macdonald 2018. D'une valeur de 5 000,00 \$, grâce au soutien de Manuvie, il sera remis à la réunion annuelle de la société, en mai 2018 à l'Université de Regina et consacre l'ouvrage en histoire du Canada jugé comme apportant la contribution la plus significative à la compréhension du passé canadien.

Le jury évaluera les ouvrages publiés (y compris les livres numériques) en 2017 ainsi que ceux parus en 2016, s'ils n'ont pas déjà été soumis. Les éditeurs doivent faire parvenir **au plus tard le 31 décembre 2017** un exemplaire de chaque livre à tous les membres du jury dont les coordonnées figurent ci-après. Nous leur recommandons de soumettre tous les livres admissibles. Nous invitons aussi les auteurs concernés à s'assurer auprès de leur éditeur que leur ouvrage a bien été soumis. Journaux intimes, manuels, traductions et recueils d'articles ou de documents **ne sont pas** admissibles. Un livre peut être soumis soit au prix Macdonald, soit au prix Ferguson et non pas aux deux. Règle générale : les livres dont le contenu canadien est de 50% ou plus devraient être soumis au Macdonald et ceux en deçà de 50% au prix Ferguson.

<p>Gregory M.W. Kennedy (président) Institut d'études acadiennes Campus de Moncton Université de Moncton 18, avenue Antonine Maillet Moncton, NB E1A 3E9 gregory.kennedy@UMoncton.ca</p>	<p>Cynthia Comacchio Department of History Wilfrid Laurier University 75 University Avenue West Waterloo, ON N2L 3C5 ccomacchio@wlu.ca</p>
<p>Dominique Marquis Département d'histoire Université du Québec à Montréal C.P. 8888 Succ. Centre-Ville Montréal, Qc H3C 3P8 marquis.dominique@uqam.ca</p>	<p>Daniel Samson Associate Professor and Chair Department of History Brock University St Catharines, ON L2S 3A1 dsamson@brocku.ca</p>
<p>James Daschuk Faculty of Kinesiology and Health Studies University of Regina 3737 Wascana Parkway Regina, Saskatchewan S4S 0A2 James.Daschuk@uregina.ca</p>	<p>Catherine Gidney (sans droit de vote) St. Thomas University Edmund Casey Hall Room 220 Fredericton, NB E3B 5G3 cgidney@stu.ca</p>